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Protokół Nr  2/10 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu  20 stycznia 2010 r. 
 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Wykonanie budżetu Miasta za 2009 rok w zakresie promocji i plan na 2010 rok. 
3. Wykonanie  planów finansowych szkół i przedszkoli za 2009 rok. 
4. Program „Aktywni Romowie” – sposób naboru osób, kadry realizującej projekt, stawki 

godzinowe, zakres obowiązków, plan realizowanych zajęć. 
5. Sprawy różne, w tym: 

- oferta organizacji ferii zimowych w szkołach miejskich, Centrum Kultury i Spotkań 
Europejskich  i Białogardzkiej Bibliotece Publicznej im. K.Estreichera, 

- ilość prowadzonych zajęć lekcyjnych  od 1 stycznia 2010 r. do końca roku szkolnego z 
wyłączeniem okresu ferii zimowych i zajęć w ramach programu  „Aktywna szkoła” z 
wyszczególnieniem ilości godzin, typu zajęć, terminarza prowadzonych zajęć oraz ilości 
zajęć z dotacji Urzędu Miasta, 

-  informacja o wysokości i źródłach wydatków związanych z utworzeniem sali 
poświęconej byłemu Prezydentowi RP Aleksandrowi Kwaśniewskiemu. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 11.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 
Janusz Turnik.  
 Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i porządek, głosując: za- 3  
(jednogłośnie). 
  
Ad 2 

Wykonanie budżetu Miasta za 2009 rok w zakresie promocji i plan na 2010 rok. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
M.Grabczyńska – powiedziała, że może częściowo przekazać informację w tej sprawie, 

ponieważ nie ma przygotowanego materiału w formie pisemnej, bo nie wiedziała o tym. 
A.Świrko – stwierdził, że radni nie otrzymali materiałów na wszystkie tematy. 
J.Turnik – w związku z tym, że część materiałów radni otrzymali dzisiaj a części nie otrzymali 

zgłosił wniosek, aby dzisiejsze posiedzenie przenieść na inny termin. 
P.Janowski – powiedział, że do tematu w sprawie programu „Aktywni Romowie” jest 

przygotowany. 
J.Turnik – poprosił o przygotowanie materiału na piśmie. 
K.Jarosz – powiedział, że na temat programu „Aktywni Romowie” była szczegółowa 

informacja. 
J.Leszczyk – proponował, aby chociaż częściowo omówić przygotowane tematy. 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek o przeniesienie posiedzenia na inny 

termin: za-3, przeciw-1, wstrzymało się-0. Wniosek przeszedł. 
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W związku z powyższym Komisja odbędzie posiedzenie w innym terminie wyznaczonym przez 

Przewodniczącego Komisji. 
 
 
Ad 6 
 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 11.30  zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 
 
Przewodniczący  Komisji 

              
                    Janusz Turnik 

 
 


